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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over
zorgverzekeraars die gezonde
mensen voortrekken. (Ingezonden
23juli2009)

1
Wat is uw reactie op het feit dat
ouderen- en patientenorganisaties
zich zorgen maken over
zorgverzekeraars die via de
aanvullende verzekering aan
risicoselectie doen en gezonde
mensen bevoordelen?1

Wilt u laten uitzoeken op welke schaal
door verzekeraars van dergelijke
constructies gebruik wordt gemaakt?
Zo nee, waarom niet?

3
Deelt u de mening van de voorzitter
van de raad van bestuur van de
Leidse verzekeraar Zorg en Zekerheid
dat twee basisprincipes uit de
Zorgverzekeringswet - de
acceptatieplicht en geen risicoselectie
- door deze constructies worden
geschonden? Zo nee, waarom niet?

4
Beschouwt u dergelijke
verzekeringsproducten als een
innovatief product zoals beoogd met
de Zorgverzekeringswet waarmee
men zich op een positieve manier
onderscheidt van concurrenten?
Zo ja, kunt u dit toelichten?

Is uw mening inmiddels gewijzigd
sinds uw antwoord op eerdere
schriftelijke vragen van de leden
Ulenbelt en Van Gerven over
misbruik van het eigen risico en
risicoselectie bij studenten en
buitenlandse flexwerkers?2

Verandert uw mening over dergelijke
constructies als deze op grote schaal
(zouden) voorkomen? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, waarom dan?

7
Kunt u aangeven hoeveel gemeenten
in Nederland collectieve contracten
hebben gesloten voor de minima
waarbij het eigen risico is afgekocht?
Kunt u aangeven om welke
premiekortingen het gaat? Gaan deze
de toegestane collectiviteitskortingen
van 10% te boven zoals bij
bovengenoemde constructies? Als u
dit niet bekend is, wilt u dit dan laten
onderzoeken? Zo nee, waarom niet?

8
Wat is het nut van een vrijwillig eigen
risico als verzekerden dit massaal
afwijzen3 terwijl dit wel gebruikt kan
worden voor risicoselectie voor het
basispakket?

9
Vindt u niet nu er een duidelijke
relatie is tussen de aanvullende
pakketten en het verplichte
basispakket dat de aanvullende
pakketten onder de reikwijdte van de
Zorgverzekeringswet moeten worden

gebracht? Bent u bereid de
regelgeving hierop aan te passen
zodat de Nederlandse Zorgautoriteit
(NZa) ook effectief toezicht kan
houden op de aanvullende pakketten
zodat risicoselectie voor het
basispakket wordt voorkomen?
Zo nee, waarom niet?

1 Algemeen Dagblad 21 juli 2009.
2 Aanhangsel Handelingen, nr. 2698,
vergaderjaar 2008-2009.
3 Monitor Eigen Risico. NZa, maart 2009.
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